
Здравейте,  

Не съм сигурна, че се работи върху основния проблем. Хората винаги искат най-доброто за 

децата си и съответно се опитват да ги "вкарат" в градини, за които се знае, че се грижат добре 

за децата. Така в тези градини няма място за децата на хората, които живеят до тях. 

Същевременно групите са над 30 деца минимум, как да работят спокойно учителите, как да 

останат спокойни и да не са уморени? С този проект се затяга контролът за прием, но истината 

е, че проблемът е, че няма достатъчно градини и не във всички отношението към децата е 

изграждащо. 
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